
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 8/5/2025 
 
Του:  Φωτόπουλου Στυλιανού, Βουλευτή Α΄ Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Δραματικές ελλείψεις σε υγειονομικό προσωπικό στο 

Βενιζέλειο Νοσοκομείο - Κλείνει η Πνευμονολογική λόγω 
ομαδικών παραιτήσεων των ιατρών της» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Οριακά λειτουργεί, σύμφωνα με την ενημέρωση που έχουμε, το Βενιζέλειο 
Νοσοκομείο στο Ηράκλειο της Κρήτης, καθώς, όπως καταγγέλλουν οι 
εργαζόμενοι σε αυτό, βασικά Τμήματα υπολειτουργούν ή κινδυνεύουν να 
αναστείλουν τη λειτουργία τους λόγω των δραματικών ελλείψεων σε 
προσωπικό, υποδομές και εξοπλισμό. 
Συγκεκριμένα, το Τμήμα Νεότερων Απεικονιστικών Μεθόδων (αξονικός και 
μαγνητικός τομογράφος) υπολειτουργεί, καθώς οι εφημερίες καλύπτονται με 
γιατρούς από το ΠΑΓΝΗ, τα ραντεβού περιορίζονται λόγω έλλειψης 
προσωπικού, το Αναισθησιολογικό συνεχίζει να υποστηρίζεται από έναν 
γιατρό που υπηρετεί από άλλη δημόσια δομή υγείας, ενώ απασχολούνται και 
ιδιώτες γιατροί, με μπλοκάκι, για την εξυπηρέτηση των πρωινών 
χειρουργείων. Σοβαρά προβλήματα αντιμετωπίζει και το Ακτινολογικό Τμήμα, 
λόγω της έλλειψης τεχνολόγων, καθώς αναμένονται 3-4 αποχωρήσεις μέσα 
στο 2025. Ανάλογη είναι και η εικόνα στα χειρουργεία, αφού τρεις αίθουσες 
παραμένουν κλειστές, ενώ οι λίστες αναμονής είναι διογκωμένες. Στη Μονάδα 
Εντατικής Θεραπείας τρεις κλίνες είναι κλειστές λόγω έλλειψης 
ιατρονοσηλευτικού προσωπικού, ενώ καταγράφονται και έξι κενές οργανικές 
θέσεις ειδικευμένων ιατρών. Η προκήρυξη των τριών θέσεων γιατρών για τη 
ΜΕΘ δεν περιλαμβάνει την ειδικότητα παθολόγου. Ο στεφανιογράφος 
βρίσκεται εκτός λειτουργίας εδώ και ενάμιση χρόνο, λόγω έλλειψης 
νοσηλευτικού προσωπικού, ενώ υπάρχει ανάγκη για ενίσχυση σε νοσηλευτικό 
προσωπικό με τουλάχιστον 60 άτομα. 
Δυστυχώς, σύμφωνα με τις μαρτυρίες του προσωπικού, δε λαμβάνονται 
υπόψη η πληρότητα των Τμημάτων, η βαρύτητα των περιστατικών, οι δείκτες 
ποιότητας και τα υγειονομικά πρωτόκολλα. 
Συνέπεια της απόγνωσης στην οποία έχουν περιέλθει οι υγειονομικοί της 
αποτελεί η ομαδική παραίτηση των ιατρών της Πνευμονολογικής Κλινικής, οι 
οποίοι προέβησαν σε αυτή την κίνηση, δηλώνοντας αδυναμία ασφαλούς 
λειτουργίας της, εφόσον αυτή λειτουργούσε έως πρόσφατα με 4 μόνο 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5198

Ημερομ. Κατάθεσης:

8/5/2025



ειδικευόμενους και παρά τις οχλήσεις τους στη Διοίκηση του Νοσοκομείου και 
στην 7η ΥΠΕ, συνέβη το εξής παράδοξο να διοριστεί επικουρικός γιατρός στο 
ΠΑΓΝΗ, στο οποίο ήδη υπηρετούν 10 Πνευμονολόγοι, αντί να ενισχυθεί το 
Βενιζέλειο Νοσοκομείο που παρουσιάζει σοβαρή υποστελέχωση. 
Η Πνευμονολογική Κλινική είναι ζωτικής σημασίας, εφόσον εφημερεύει κάθε 
δεύτερη μέρα, καλύπτοντας όλη την 7η ΥΠΕ και τα νησιά. Διαχειρίζεται 
κρίσιμα περιστατικά και λειτουργεί ειδικά ιατρεία (ύπνου, σπάνιων 
νοσημάτων, αντιφυματική μονάδα). 
Χαρακτηριστική εξάλλου της απαξίωσης που βιώνουν οι υγειονομικοί του εν 
λόγω Νοσοκομείου είναι η δημόσια δήλωση του Πρωθυπουργού ότι «δε 
χρειάζονται δύο δημόσια νοσοκομεία σε απόσταση 30 χιλιομέτρων». 
Ωστόσο, μια τέτοια υποτιμητική στάση της Κυβέρνησης εγκυμονεί σοβαρούς 
κινδύνους για τη δημόσια υγεία της ευρύτερης περιοχής, αφού τα εν λόγω 
Νοσοκομεία (ΠΑΓΝΗ και Βενιζέλειο) εξυπηρετούν περίπου τον ίδιο αριθμό 
νοσηλευόμενων και ασφαλώς η αποδυνάμωση του ενός θα οδηγήσει σε 
κατάρρευση και του άλλου. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να αντιμετωπιστεί 
άμεσα και διαχρονικά το ζήτημα της υποστελέχωσης σε ιατρικό και 
νοσηλευτικό προσωπικό του Βενιζέλειου Νοσοκομείου Κρήτης, προκειμένου 
συγκεκριμένα Τμήματα να μην οδηγηθούν σε κλείσιμο; 
 
2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να επιλυθούν όλα 

τα ανωτέρω προβλήματα λειτουργίας των Τμημάτων λόγω έλλειψης 

υποδομών κι εξοπλισμού, ώστε να διασφαλιστεί η εύρυθμη λειτουργία του; 

 

3. Τι προτίθεστε να πράξετε, προκειμένου να επαναλειτουργήσει η 

Πνευμονολογική Κλινική του, η οποία παρέχει ζωτικής σημασίας υγειονομική 

φροντίδα στην τοπική κοινωνία, καλύπτοντας όλη την 7η ΥΠΕ και τα νησιά; 

 

4. Προτίθεστε να κλείσετε το Βενιζέλειο Νοσοκομείο, κατόπιν και της 

προαναφερόμενης δήλωσης του Πρωθυπουργού; Ποιες συγκεκριμένα είναι οι 

προθέσεις σας για τη συνέχιση ή μη της λειτουργίας του; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 




